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Foreningens formand har ikke kunnet godkende referatet af bestyrelsesmødet af 25.1.2024, da 

han mener, at der ikke er fuld overensstemmelse mellem det, der blev sagt på mødet, og det der 

blev skrevet i referatet. Det drejer sig specielt om tre punkter/emner. 

Formanden mener også at disse tre punkter burde have været refereret til orientering under 

rubrikken Eventuelt, da de ikke var sat på som beslutningspunkter på den oprindelige 

indkaldelsesdagsorden. 

De tre punkter bliver taget op til ændringsgodkendelse på et ekstraordinært bestyrelsesmøde d. 

21. februar 2024. 
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